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SLOVENSKO: Zniem občas ako nekritický fanúšik Fica, ale pravda je taká, že Fico je žiaľ
najlepší aktívny politik na Slovensku, ktorý to myslí so Slovenskom a Slovákmi dobre.
Ďalšia vec je, že žiaľ nikoho lepšieho si nezaslúžime kvôli nízkej morálke a chápaniu, ktoré
je výsledkom stáročnej genocídy páchanej na našom národe na popud okultných skupín a
útokov na morálku tými okultnými skupinami, ktoré prišli s ideou našej genocídy.

Prečo ten nadpis?

Pretože nech to Fico myslí s nami akokoľvek dobre, napriek tvrdeniam médií a jeho neprajníkov, nie
je všemocný a nemôže čarovným prútikom zariadiť všetko. V skutočnosti môže urobiť len to, na čo
má podporu zdola a občas ani to nie. Ide totiž o to, že síce mu dáme mandát, ale namiesto toho, aby
sme priložili ruku k dielu, iba vedieme reči resp. čakáme so založenými rukami, nech naše problémy
za nás vyrieši t.j. naša podpora je mininálna či neexistujúca, a následne sa čudujeme, že situácia je
neznesiteľná a hrozí sociálny výbuch.

Je to až tak zlé?

Na Slovensku naozaj hrozí, že sa strhne krvavá mela a keby Fico netlmil tieto tendencie resp. keby to
s nami nemyslel dobre a „dnes“ by zavelil do boja, tak „zajtra“ tá časť vlády, parlamentu a náplň
prezidentského paláca, ktorá by nestihla utiecť, by skončila na kandelábri. Keby to ale urobil, tak aj
so zvyškami štátu a našej štátnosti by bol koniec a je tu nie zanedbateľná šanca, že by aj národ
skončil kvôli tej mele, lebo teraz hovoríme minimálne o miliónovej skupine ľudí, ktorá je ochotná
urobiť „dačo“ a momentálne aspoň polovica z tejto skupiny je ochotná byť aj konštruktívna. To je
pravdepodobne dôvod, prečo ide do referenda, lebo veľmi dobre vie, že treba čas na to, aby ľudia
konečne začali byť nielen aktívni, ale aby aj začali tie veci chápať. A myslím, že toto sú dôvody, prečo
verejne tlačí na tú „podarenú“ aktivistku v prezidentskom paláci, ktorá odmieta dať si 2 a 2
dohromady a vyhráža sa zmarením už samotného zberu podpisov na referendum.

Ako z toho von?

Začnime od seba zmenou postoja. Začnime brať svoje a verejné záležitosti aspoň tak vážne, ako
otročenie na korporát s cieľom zohnať peniaze na ten denný krajec chleba. Viem, nie je to populárna
rada, ale presne tento pretrvávajúci postoj nás dostal do súčasných problémov a ja si myslím, že sme
chytrejší než aby sme riešili tie isté problémy a otázky dookola. Inými slovami, treba začať riešiť
koreň problémov a prevziať si za seba zodpovednosť a nielen váľať šunky pred televíziou s pivom
ruke hovoriac si „ja to neriešim“, „mňa to nezaujíma“, „čo ma po tom“, „čo ja zmôžem?!“ a čakať, že
niekto niečo za nás vyrieši. A keď zas niekto začne riešiť, tak zaplačeme, lebo riešenie je na náš úkor
a tým pádom nie je po našej srsti. Pritom prevzatie zodpovednosti za seba a za vlastné záležitosti
znamená aj skutočnú slobodu a toto je v ostrom kontraste s tými prázdnymi deklaráciami o slobode a
demokracii, ktorými nás prakticky denne kŕmia tak korporátne médiá, ako aj niektorí politici.

Však si porovnajte Rusov a Ukrajincov. Rusi začali riešiť svoje záležitosti prakticky okamžite po
rozpade ZSSR a po ekonomickom páde, avšak Ukrajinci tak, ako my, rezignovali len na televíziu, pivo
v ruke a blbé reči typu „ja to neriešim“, „mňa to nezaujíma“, „čo ma po tom“, „čo ja zmôžem?!“, ale
aj nadávajú a nadávali na Rusov a vinili ich za vlastné nešťastie. Rusi teraz získali naspäť štatút
veľmoci, sebestačnosť a suverenitu a Ukrajina, napriek potenciálu stať sa jednou z najbohatších
krajín na svete, je teraz nielen failed state na úrovni tretieho sveta, kde sa vyvíjajú a testujú
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biologické zbrane, kde je aj centrum obchodu s deťmi, ženami, orgánmi, drogami, zbraňami a čo ja
viem ešte s čím. My máme teraz šancu sa z toho dostať relatívne ľahko a dosiahnuť prosperitu, ale či
sa to podarí, je len na nás.
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